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Hei Asbjørn.
 
Legger ved oppdatert avtaleutkast. I punkt 7 er det satt inn et avsnitt om tidspunkt for viderefakturering:
 
"Statnett viderefakturerer Austrheim kommune etter sluttoppgjør med entreprenørene. Estimert 
tidspunkt for første viderefakturering: Q2 2024"
 
Hvordan blir prosessen videre fra deres side? Skal avtalen behandles politisk før den signeres?
 
Det er også fint om dere oversender volumanslaget for løsmasser som skal transporteres.
 
Mvh
Zeeshan
 

Fra: Asbjørn Nagell Toft <asbjorn.n.toft@austrheim.kommune.no> 
Sendt: tirsdag 7. juni 2022 10:59
Til: Zeeshan Ahmad Sheikh <zeeshan.sheikh@Statnett.no>
Kopi: Thomas Lindås <Thomas.Lindas@austrheim.kommune.no>; Rolf Henning Myrmel 
<rolf.henning.myrmel@austrheim.kommune.no>
Emne: SV: Oppsummering fra møte - Avtale om masseforflytning Austrheim kommune og Statnett
 

Til Zeeshan Ahmad Sheikh
 
Det er planlagt at vegetasjonsrydding skal skje no i år. Når det gjeld og bortkjøring av lausmasser fra vår 
tomt som bør de skje samstundes som tilkøyring av stein skjer. Det er ikkje mykje tid å spare med BKK sin 
tankegong her heller, men det er mange uheldige sider med deira fokus her på tid.
 
Spare tid er viktig, men å spare klima/klimautslepp, miljø, trafikkbelasting og pengar er og viktig (vinn 
vinn), det må BKK forstå og akseptera. Dei bør truleg leggja dette prinsippet inn i sine rutinar, men ikkje 
minst forankra det i alle ledd  verksemda si (som du og eg eig gjennom Stat/kommunar). Samordning er 
faktisk pliktig for alle offentlege instansar for å spara miljø/areal og klimagassutslepp. 
 
Dei negative sidene ved BKK sitt forslag er såleis at me ikkje vil oppnå mange viktige synergieffektar. 
Lågare pris for bortkjøring av lausmassane er såleis berre ein av mange viktige faktorar her. 
 
Austrheim kommune er ein miljøsertifisert kommune. Klimaplanen vår har vore på offentleg 
ettersyn/høyring og skal godkjennast snart. Det forpliktar oss til å tenkja vinn vinn og klimagassutslepp.

OBS: Avsender av e-posten er utenfor organisasjonen. 
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Det er fornuftig at dei to godkjente jorddeponiene i området kan det vera opptil entreprenøren å avgjera 
kva deponi dei vil bruka/nytta seg av, og dei kan ordna med ein eventuell avtale. Me ser ikkje nokon 
uheldige sider her.
 
Eg håper dette var oppklarande. Ta gjerne kontakt om det er noko.
 
 
Med vennleg helsing
Asbjørn Nagell Toft
Avdelingsleiar
……………………………………..

Austrheim kommune
Telefon: 56 16 21 41/416 51 463
www.austrheim.kommune.no
 

 

Fra: Zeeshan Ahmad Sheikh <zeeshan.sheikh@Statnett.no> 
Sendt: tirsdag 7. juni 2022 09:29
Til: Asbjørn Nagell Toft <asbjorn.n.toft@austrheim.kommune.no>
Kopi: Rolf Henning Myrmel <rolf.henning.myrmel@austrheim.kommune.no>
Emne: SV: Oppsummering fra møte - Avtale om masseforflytning Austrheim kommune og Statnett
 
Hei Asbjørn.
 
Håper du har hatt en fin pinsehelg.
 
Vi oversender nytt avtaleutkast ganske snart hvor det tas inn et avsnitt om at Statnett viderefakturerer 
dere etter sluttoppgjør med entreprenør i 2024.
 
Jeg kan informere om at verken vi eller BKK har fått godkjent konsesjon fra NVE på nåværende tidspunkt. 
Oppstart anleggsarbeider vil derfor bli utsatt fra oktober til desember. I den forbindelse kom det et 
spørsmål fra BKK om det er mulig for dere å starte vegetasjonsrydding og bortkjøring av løsmasser fra 
deres tomt? Dette for å spare tid. Den negative siden ved dette er vel at man ikke vil oppnå en 
synergieffekt i form av lavere pris for bortkjøring av løsmassene.
 
Vi har også diskutert hvordan en eventuell avtale med godkjent deponi skal håndteres. Vårt forslag er at 
vi peker ut de to godkjente deponiene i området, og lar det være opptil entreprenøren hvilket deponi de 
benytter seg av og ordne med en eventuell avtale. Har dere noen innspill til dette? Ser dere noen 
negativer sider ved å gjøre det på denne måten?
 
Mvh
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Zeeshan
 
 

Fra: Asbjørn Nagell Toft <asbjorn.n.toft@austrheim.kommune.no> 
Sendt: torsdag 12. mai 2022 08:00
Til: Zeeshan Ahmad Sheikh <zeeshan.sheikh@Statnett.no>
Emne: SV: Oppsummering fra møte - Avtale om masseforflytning Austrheim kommune og Statnett
 

Til Zeeshan Ahmad Sheikh
 
Takk for fint referat og godt møte. Eg har ingen merknadar til dette.

 
Med vennleg helsing
Asbjørn Nagell Toft
Avdelingsleiar
……………………………………..

Austrheim kommune
Telefon: 56 16 21 41/416 51 463
www.austrheim.kommune.no
 

 

Fra: Zeeshan Ahmad Sheikh <zeeshan.sheikh@Statnett.no> 
Sendt: onsdag 11. mai 2022 15:51
Til: Asbjørn Nagell Toft <asbjorn.n.toft@austrheim.kommune.no>; Rolf Henning Myrmel 
<rolf.henning.myrmel@austrheim.kommune.no>; Steinar Parelius <Steinar.Parelius@statnett.no>
Emne: Oppsummering fra møte - Avtale om masseforflytning Austrheim kommune og Statnett
 
Hei.
 
Takk for et godt møte. Oversender en oppsummering fra dagens møte.
 

 Statnett har utarbeidet utkast til avtale om kostnadsdeling for masseforflytning
 Austrheim kommune har i epost 5. mai 2022 foreslått endringer i punkt 7, avtalen ellers er ok.
 Statnett har i epost 9. mai 2022 gitt tilbakemelding på de foreslåtte endringene i punkt 7, og 

mener fortsatt at forslaget vårt vedr. kostnadsdeling gir en hensiktsmessig fordeling.
 I møte er det enighet om at Austrheim kommune dekker kostnadene for kjøring av løsmasser fra 

kommunens tomt til godkjent deponi ved Lindås transformatorstasjon.

OBS: Avsender av e-posten er utenfor organisasjonen. 
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 Partene ser det som mest hensiktsmessig med hensyn til administrasjon at entreprenør 
fakturerer Statnett for kjøring av løsmasser og deponiavgift og Statnett viderefakturerer til 
kommunen etter sluttoppgjør med entreprenøren i 2024.

 Austrheim kommune planlegger å samle opp løsmassene på sin tomt med hensyn til god 
logistikk ved bortkjøring av løsmassene.

 Statnett ønsker at entreprenøren får litt fleksibilitet dersom det for eksempel vil bli behov for å 
kjøre ut steinmasser med høyere tempo og kjøre løsmasser når det er mindre stein 
tilgjengelig.  En oppegående entreprenør vil nok uansett prise bortkjøring av løsmasser som 
returlass.

 Austrheim kommune oversender et anslag på volum løsmasser til Statnett i uke 20
 
 
Zeeshan Ahmad Sheikh
Prosjektleder
Nett
M +47 916 02 273
T +47 23 90 30 00

Statnett 
Nydalen Allé 33, 0484 Oslo
PB 4904 Nydalen, 0423 Oslo

statnett.no
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